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Készült Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési
Bizottsága 2024. július 24-én megtartott soron kívüli nyilvános üléséről.

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal Kisterme
Békés, Petőfi u. 2. sz. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Az ülés kezdésének időpontja: 8.00 h

Csibor Géza bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megállapította, hogy
a bizottság határozatképes, mivel a 7 főből 4 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.
Kérte, hogy döntsenek arról, hogy zárt ülésen tárgyalják —e a „Csarnok építése Békésen
közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatala” és a „Belterületi utak fejlesztése Békésen
közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatala” napirendi pontokat. Javasolja a zárt ülés tartását.
Aki támogatj a, igennel szavazzon. Szavazzunk.

- A bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsáqa

93/2024. (VII. 24) számú határozata:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága a
„Csarnok építése Békésen közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatala” és a „Belterületi utak
fejlesztése Békésen közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatala” előterjesztéseket zárt ülésen
tárgyalja.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

Napirend tárgya: Napirendi pontok elfogadása és a jegyzőkönyv hitelesítő megválasztása

Csibor Géza bizottsági elnök: Napirend elfogadása következik, kérte, hogy szavazzanak az előző
szavazást is figyelembe véve a napirendről. A jegyzőkönyvet az elnök mellett Tarkovács István
bizottsági tag írja alá hitelesítőként javasolja. Együtt szavazzunk erről.

- A bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:



Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
94/2024. (VII. 24) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága a 2024.
július 24. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:

1 . Teleky utcai tornaszoba kialakítása többietforrás biztosítása
Előkészítette: Gál András osztályvezető, Műszaki osztály

Zárt ülés:

2. Csarnok építése Békésen közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatala
Előkészítette: Gál András osztályvezető, Műszaki osztály

3. Belterületi utak fejlesztése Békésen közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatala
Eló’készítette: Gál András osztályvezető, Műszaki osztály

A bizottságjegyzőkönyv hitelesítőnek Tarkovács István bizottsági tagot választja meg.

Napirend: Teleky utcai tornaszoba kialakítása többletforrás biztosítása

Írásos előterjesztés ajegyzó’könyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt kiegészíteni. Van —e hozzászólása valakinek?

Földesi Mihály biztossági tag: Továbbra is azt látja, hogy ugyan az a két cég, két pályázatot is
benyújt. Tehát azt támogatja, hogy az eredetileg kiírt pályázati összeggel szavazzák meg.

Kálmán Tibor polgármester: Melyik az a két cég?

Földesi Mihály biztossági tag: A Prizma meg a Békés Viii Kft.

Kálmán Tibor polgármester: Az két külön cég.

Földesi Mihály biztossági tag: A hídhoz közel, ki van írva, hogy Prizma.

Kálmán Tibor polgármester: Az egy iroda.

Földesi Mihály biztossági tag: Ha kiteszi az irodájánál a Prizma nevet, akkor ő nem tartozik
közéjük?

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztésbe is bele van írva, hogy nem lesz olcsóbb a
közbeszerzés. Tehát leültek és újra egyeztettek a tervezővel, nem nagyon van már mit faragni rajta.
Ezért tervezési díjat fog kérni és a közbeszerzési díjat is meg kell fizetni. Akivel beszélt, mindenki
azt mondta, hogy nem lesznek olcsóbbak az árajánlatok. Azért volt legutóbb az a javaslat, hogy
próbálják beszorítani abba a keretösszegbe ami van, de nem fognak ebbe beleférni. Nem csak
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Prizma meg a Békés Viii Kft., hanem a többiek is nagyobb ajánlatokat adtak. Ez a közbeszerzési
eljárás nem úgy zajlik, mint a saját házunk építése, hiszen ezek Uniós pályázatok.

Csibor Géza bizottsági elnök: Egyetért a tomaszoba kialakítása többietforrás biztosításáról.
További hozzászólás hiányában szavazásra tette fel a határozati javaslat elfogadását. Szavazást
rendelt el a határozati javaslat elfogadásáról.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 4fő

- Megállapította, hogy a bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
95/2024. (VII. 24.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő- testületének Pénzügyi és Városfejlesztési
Bizottsága az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

I. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hatályon kívül helyezi a Képviselő-
testület 134/2024. (VI. 27.) számú határozatát.

II. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az EKR000225742024 azonosító
számú, TOP_PLUSZ-3.3.1-2 1-BS1-2022-00012 kódszámú, „Békés, Teleky utcai tagóvoda
tornaszoba kialakítása” megnevezésű pályázathoz többletforrást biztosít bruttó 21.223.444,-
Ft összegben, mely az önkormányzat 2024. évi költségvetésében az „Ingatlan alap” számlán
rendelkezésre áll.

Határidő:
Felelős:

intézkedésre azonnal
Csibor Géza bizottsági elnök

Csibor Géza bizottsági elnök: Mivel további nyilvános tárgyalandó napirendi pont nincs, a
bizottság nyilvános ülését befejezettnek nyilvánította és zárt ülést rendelt el.

Csibor
bizottsági elnök

K.m.f.

Tarkvács stván
jkv. hitelesítő
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